
OSNO\TNA STOIA ((LJUDEVIT GAJ)
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 13. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrLane
26. 06. 201 8. s podetkom u I 8,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana
Pracaic i Rajna Presedki

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodni: ravnateljica Skole Dragica Belo5evi6 i
tajnica Skole Nevenka Krsnik

Izodni: Ivica Hr5ak- opravdano, K4tarina Posilovii, Ivan Zubic

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da su
sjednici nazodna 4 dlana od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane
odluke.

Za dana5nju sjednicu predloZen je i usvojen slijedeii

DNE\TNI RED:

2. Usvajanje zapisnika sa 72. sjednice Skolskog odbora;
2. Dono5enje 1. Izmjena i dopuna Financijskog plana Osnovne Skole ,,Ljudevit Gaj"
Krapina za 2018. godinu;
3. Dono5enje odluke o izboru ponuditelja zanabavu i izmjenu dijela vanjske stolarije na

zgradi Matidne Skole u Krapini;
4" Prethodna suglasnost za zapolljavanje spremadice s pola radnog vremena u Matidnoj

Skoli, na odredeno vrijeme do 60 dana;
5. Pitanja i prijedlozi.

\- Ad.1.) Na Zapisnik sa 12. sjednice Skohkog odbora nije bilo primjedbi pa je isti jednoglasno
usvojen.

Ad.z.) ilanovi Skolskog odbora upoznati su s 1. lzmjenamai dopunama Financijskog plana
Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapina za20l8. godinu koje se donose uvezi Odluke o
kriterijima, mjerilima i nadinu financiranja decentraliziranihfunkcija osnovnih Skola Grada
Krapine za20l8. godinu. Ravnateljica iznosi da smo prema odluci Grada Krapine dobili
manje sredstava nego Sto smo planirali. Skole su duZne uskladiti svoje financijske planove za
2018. u skladu sa dostavljenom odlukom osnivada.
Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skokki odbor jednoglasno donio slijedeiu

ODLUKU
Donose se 1. Izmjene i dopune Financijskog plana Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapinaza
2018. godinu.



Ad.3.) Tajnica je upoznala nazodne s provedenim postupkom u vezi izmjene dijela vanjske

stolarija. Primi smo dvije ponude:

NAZIV I ADRESA SJEDISTA PONUDITELJA Cijena ponude
bez PDV-a

Ukupna cijena
ponude s PDV-

om
STOLARIJ-A. ZEMLJIC, Cret 53, 49217 Krapinske
Toplice

43.500,00 54.375,00

BO\..\C. d.o.o. Donji Kneginec, B. Radi6a 1

-1110-1 Turdin
84.750,00 105.937,50

ehnovi Skohkog odbora upoznati su sa svim stavkama iz obje ponude.

Skohki odbor je jednoglasno donio odluku kojom je odabrana ponuda Stolarije Zemlji(, iz
Krapinskih Toplica.

Ad.4.) Spremadici Aniti Jugec koja L 5ko1i radi 4 sata dnevno, na odredeno vrijeme do 60

dana (deka se suglasnost MZO) ugovor istide 20.07.2018. Bududi da je to vrijeme godi5njih
odmora ravnateljica moli prethodnu suglasnost Skolskog odbora za sklapanje novog ugovora
o radu.
Skolski odbor je jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
Daje se prethodna suglasnost za sklapanje ugovora o radu s Anitom Jugec na odredeno

vrijeme do 60 dana.

Ad.5.) -Ravnateljica iznosi da iemo ove godine od Hrvatske gospodarske komore, .

Zupanijske komore Krapina trahitinaknadu za koriStenje sportske dvorane zavrijeme
festivala. Na ime naknade mogli bi nam okrediti sportsku dvoranu i hodnik uz dvoranu.
-Danas smo zaprimili Odluku o broju razrednih odjela za20l8l20l9.Skolsku godinu u kojom
bi imali 579 udenika rasporedenih u 33 razrednaodjela. Od MZO je zatralerra suglasnost da

75 udenika Sestih razreda Matidne Skole i dalje bude rasporedeno u 4 razreda.
- Do 10.07.2018. Skohki odbor bi trebao donijete Polugodi5nji financijski obradun. Dogovorit
iemo se da li ie se odrZati kratka sjednica Skokkog odbora ili 6emo to rije5iti elektronidkim
putem i naknadno veriflcirati.
Drugih pitanjai prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skohkog odbora zakljudila sjednicu.

ZavrSeno u 18,50

Klasa: 003-06/18-01/4
Ur.broj. 2140 101 -380- 1 4-01 - 1 8-2
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